

إعلان طرح مناقصة عامة Public Tender Announcement

Department Of Municipalities And Transport - Abu Dhabi City Municipality invites companies licensed and classified in Abu Dhabi Emirate to participate in the following tender:

تدعو دائرة البلديات والنقل بلدية مدينة أبوظبي كافة الشركات المرخصة والمصنفة في اماره ابوظبي للمشاركة في المناقصة التالية:

موعد الإغلاق Closing Date	اسم المشروع Project	الرقم الإلكتروني Electronic Tender Reference
يوم الأحد 2020/10/04 الثالثة بعد الظهر Sunday 04 Oct 2020 at 3:00 pm	صيانة محطات أبوظبي للرصد والمراقبة البحرية Abu Dhabi Ocean Observing System Maintenance Project	5780007

الشروط:

1- To review the Tender details visit the website for Department Of Municipalities And Transport in the page of Abu Dhabi City Municipality in the following link:

<https://www.dmt.gov.ae/en/adm/-Tenders-and-Auctions>

2- To participate in this Tender for all registered companies with Department of Finance, please visit Abu Dhabi Enterprise Resource Planning website:

<https://aderp.dof.abudhabi.ae> , if not yet registered visit <https://dof.abudhabi.ae/en/Services/Suppliers> to complete registration.

3- For any inquiries, please contact Department of Finance through email helpdesk@dof.abudhabi.ae or phone no. 02-8101430

1 - للاطلاع على تفاصيل هذه المناقصة، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني لدائرة البلديات والنقل بالصفحة الخاصة ببلدية مدينة أبوظبي من خلال الرابط التالي:

<https://www.dmt.gov.ae/ar/adm/-Tenders-and-Auctions>

2 - للمشاركة في هذه المناقصة، يرجى زيارة البوابة الإلكترونية لنظام أبوظبي لإدارة الموارد الحكومية من خلال الرابط التالي: <https://ad-erp.dof.abudhabi.ae> للشركات المسجلة مع دائرة المالية، وفي حال الرغبة في التسجيل، يرجى استكمال المتطلبات للتسجيل من خلال الرابط التالي: <https://dof.abudhabi.ae/ar/Services/Suppliers>

3 - في حالة وجود أي استفسارات، يرجى التواصل على البريد الإلكتروني لدائرة المالية: helpdesk@dof.abudhabi.ae أو الاتصال على رقم 02-8101430

إدارة المشتريات